
IZ DELA SKUPŠČINE

Maj v občinski skupščini

Spodbuda razvoju
obrti

Delegatske razprave v občinski skupščini
so se v drugi polovici maja znova razživele.
Zasedanja vseh zborov skupščine y razmaku
enega tedna niso pogost primer. Zdi se, kot da
se je zunanji utrip zdaj naselil tudi znotraj
zidov sejnih sob in dvoran, le da ni tako p̂o-
mladansko lahkoten in veder. Široka paleta
zadev je terjala od delegatov resnobna raz-
mišljanja in tehtne odločitve.

Na skupnem zasedanju vseh zborov skuip-
ščine občine Ljubljana-šiška so delegati 21.
maja razpravljali tudi o predlogu republiške-
ga zakona o skupnih osnovah svobodne me-
njave dela, na katerega niso imeli pripomb,
o poročilu o uresničevanju srednjeročnih pro-
gramov samoupravnih interesnih skupnosti
družbenih dejavnosti mesta Ljubljana in ob-
čine Šiška za dobo od 1976 do 1978 ter o ipo-
ročilu o delu delegatov iz SRS v zveznem zbo-
ru skupščine SFRJ.

Delegati so z zaniimanjem spremljali ustno
dopolnitev pismenega poročila, ki jo je v ime-
nu delegatov iz SRS ,podal delegat tega zbora
v zvezni skupščini Rudi Bregar. Med drugim
je povedal, da so se naši delegati v tem zboru
zavzemaJi in se še zavzemajo za to, da dele^
gatom skupščine za aprejem tako pomemb-
nih zakonskih predpisov, ikot so predpisi o
racionalizaciji porabe naftnih derivatov, v bo-
doče ne bi odmerjali toko kratikih rokov. To
velja tudi za sprejem zakonaopokojninskem
in invalidskem zavarovanju, ki ga bodo mo-
rali kmalu sprejeti, ne iglede na to, da bi bjl
za pretehtano sprejemanje potreben daljši
rok. Dclegati so se z zakonom o racionailiza-
ciji porabe naftnih derivatov, kot je povedal,
sicer strinjali, imeli pa >so pridržke do ugoto-
vitev o učinkih, <ki naj bi ijih z njim dosegli.

K poročilorn o uresničevanju srednjeroč-
nih programov SIS za družbene dejavnosti
mesta Ljubljana in občine šiška je podal ob-
razložitev podpredsednik izrvršnega sveta J o
že Mencinger. V preteklem letu so družbene
dejavnosti mesta Lj.uibljana ustvarile iz pri-
spevkov združenega dela 173.493 dinarjev pre-
sežka. Skladno s prej siprejetimi sklepi je SIS
za družbene dejavnosti Ietos ta presežek vr-
nila združenemu delu y obliki poračuna z
letošnjirai stopnjami prispevkov, in sicer ta-
ko, da je znižala prispevne stopnje od 20,38
na 19,56 odstotka. Poudaril je, da se je izvrš-
ni svet ob obravnavanju izvajanja srednje-
ročnega programa teh dejavnosti izrekcl tudi
za podrobnejšo analizo družbenega standar-
da, ki naj bi dala celovitejšo sltko stanja, ka-
kor tudi potreb za nadaljnji razvoj.

Iz naslednjih skupnih sej zbora združene-
ga dela in zbora krajevnih skupnosti, 28. ma-

ja naj omenimo samo dve točki dnevnega re-
da. Bna se je nanašala na obravnavanje pred-
loga dražbenega dogovora o oblikovanju in
izvajanju kadrovske politike na območju
Ijubljanskih občin. Dokument zajema obvez-
nosti udeležencev dogovora z vr&to določil o
uresničevanju in izvajanju temeljnih pravic
in obveznosti iz delovnoga razmarja delavcev
v združenem delu, o načrtovanju in izobraže-
vanju kadrov, o uporabi meril pri kadrova-
nju delavcev za opravljanije najodigovornejših
nalog in funkcij, zaposlavanju invalidov, za-
ščiti in zagotovitvi socialne varnosti delavcev
s 35 oziroma delavkam s 30 leti delovne dobe
in podobno. Predlog dogovora sta oba zbora
soglasno podprla.

Delegati so prav itako soglasno (z nekate-
rimi pripombami) odobrili informacijo o sta-
nju in možnostih razvoja drobnaga goapodar-
stva v občini šiška. Področje obrti doslej ni
biio deležno potrebne pozo^rnosti in je bilo
prepuščeno stihijskemu razyoju, kar velja ta-
ko za družbeni kot zasebni sektor. Posebno
problematične so storitvene dejavnosti. Dele-
gacrja KS Hiniko SmTekar je predlagala, naj
bi informacijo dopolnili s predlogom, naj bi
občina na razvoj deficitarnih obrtnih strok
vplivala s primerno davčno politiko in alaj-
šavami, delegacija KS Milana Majona pa je
izrazila stališče, da je treba voditi do abrtni-
kov takšno politiiko, ki bo ustvarjala zaupa-
nje in obrtnikom zagotavljala trajnejšo eko-
nomsko perspektivo.
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